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Na skoczowskiej sesji radni zapoznali się z planem inwestycji na ten rok. Przedstawił go
Krzysztof Brudny, naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Urzędu Miasta, który
podsumował także zadania wykonane w 2018 roku.
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Jak wynika z raportu, który można pobrać tutaj, w 2018 roku wykonano kilka istotnych inwestycji budowlanych,
którymi są: modernizacja sanitariatów w SP8 w Skoczowie, przebudowa budynku na potrzeby przedszkola
publicznego w Pierśccu wraz z wyposażeniem jego zaplecza kuchennego, remont pomieszczeń w przedszkolu w
Międzyświeciu oraz wykonanie zadaszenia nad trybuną skoczowskiego stadionu piłkarskiego. 

Ponadto, wykonano także szereg remontów dróg i mostów. Jak jednak zaznaczał Krzysztof Brudny- największą
inwestycją w ubiegłym roku była modernizacja oświetlenia. 1496 punktów, przy czym 89 to są tzw.
retrofity, czyli zabytkowe lampy w środmieściu, gdzie zostały wymienione tylko wkłady wewnętrzne i one
także są zdalnie sterowane, jak każdy z tych punktów. Jak dodał, pozostało jeszcze około 300 lamp do
wymiany. 

Temat oświetlenia zdominował dyskusję radnych z naczelnikiem wydziału. Maciej Bieniek mówił, że według jego
szacunków na terenie sołectwa Ochab wymieniono 74 lampy, z kolei w oficjalnej informacji, widniała liczba 85.
Radny pytał, czy brakujące słupy nie znajdują się na ul. Ochabskiej w Kiczycach. Być może tak, ale nie pamiętam,
czy tam było rozbicie. Zapraszam do programu, w nim jest każda lampa policzona - odpowiedział Krzysztof
Brudny.

Zdzisław Baranowski pytał o to, jaka jest różnica w kosztach energii pomiędzy starym i nowym oświetleniem.
Szacuje się, że to jest od 40 do 60% mniejsze zużycie energii elektrycznej - mówił naczelnik wydziału.

Również przewodniczący Rajmund Dedio zabrał głos w dyskusji. Prosił, aby zoptymalizować system pracy lamp,
które sterowane są zdalnie. Zwracał uwagę, że w dni pochmurne i deszczowe, kiedy jest ciemniej, oświetlenie w
niektórych miejscach wyłącza się o godzinie 6:00 czy 7:00 rano (przez zegar astronomiczny), kiedy mieszkańcy
często wyjeżdżają do pracy.

Jakie zadania zostały zaplanowane na ten rok? Raport (przypomnijmy - można go pobrać tutaj) mówi o m.in. takich
inwestycjach jak:

Uzupełnienie sieci wodociągowej na terenie całej gminy
termomodernizacja budynku szkolnego przy ul. Bielskiej 34 w Skoczowie
stworzenie projektu technicznego rozbudowy Przedszkola Publicznego nr 3 w Skoczowie
termomodernizacja pływalni Delfin
termomodernizacja budynków przy Stadionie Miejskim
przebudowa boiska piłkarskiego w Ochabach

Ponadto, zaplanowano także szereg remontów dróg i mostów oraz wspomnianą wcześniej rozbudowę oświetlenia
przy ul. Ochabskiej w Kiczycach.

Radna Monika Szyndler pytała o remont ul. Góreckiej w Skoczowie. Jak się okazuje, mieszkańcy będą musieli jeszcze
poczekać na inwestycję- jest to droga powiatowa i powiat zgłosił nam akces, żeby w przyszłym roku ruszył
remont. W tym roku będą składać wniosek o dofinansowanie - mówił Krzysztof Brudny.
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